
TVÄRÅMARK ROTES BYGGNADSFÖRENING
Protokoll vid årsmötet 2019-03-17

Närvarande: Erik Jonsson, Pierre Stoltz, Tore Ericsson, Jan Olofsson, Anita Olofsson, 
Bengt Karlsson, Anders Nilsson, Erik Kristiansson, Emmelie Lidh, Anna Renman, 
Carina Eriksson, Åke Fredriksson, Mattias Holmlund, Charlotte Granlöf, Per Granlöf 
och Amanda Nordén.

1. Erik Jonsson hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat.

2. Till mötesordförande valdes Erik Jonsson och till mötessekreterare Tore Ericsson.

3. Till justerare valdes Anders Nilsson och Anita Olofsson.

4. Kallelsen till årsmötet godkändes.

5. Föregående protokoll föredrogs och godkändes.

6. Verksamheten 2018 föredrogs, och fritidsgruppens arbete berömdes. 
Kassabehållningen är ca 40 000 kr.

7. Revisionsberättelsen för 2018 föredrogs utan anmärkningar.

8. Beslöts om ansvarsfrihet för 2018 för styrelse och räkenskapsförare.

9. Beslöts att årets underskott om ca 500 kr (kall vinter!) kvarstår i löpande räkning.

10. Erik Jonsson avsade sig vidare styrelseuppdrag och valberedningens föreslog nyval av 
Mattias Lönneborg och omval av övriga styrelseledamöter. Årsmötet beslöt enligt 
valberedningens förslag. Det uppdrogs åt styrelsen att inom sig välja ordförande på 
konstituerande mötet. Styrelsens sammansättning för kommande verksamhetsår:

  Mattias Holmlund (kassör), Amanda Nordén (sekreterare), Mattias Lönneborg,
  Monica Lönneborg, Tore Ericsson, Linda Lönneborg (suppl.1),
  Camilla Palm (suppl.2) och Elin Jonsson (suppl.3).

11. Till revisorer omvaldes Åke Fredriksson och Jan Olofsson.

12. Till ledamöter i valberedningen valdes, Anders Nilsson (sammankallande), 
Anna Renman och Pierre Stoltz.

13. Årsmötet beslöt att medlemsavgiften 100 kr för familj och 50 kr för enskild behålls 
oförändrad, liksom lokalhyran 300 kr (100 kr för medlem). Inträdesavgiften för ny 
medlem är 200 kr.

14. Övriga frågor:
– Fritidsgrupp för 2019 är familjerna Jonsson, Palm, Jonsson och Granlöf.
– Omnämndes diverse vad som gjorts eller ska åtgärdas: Bromålning, varmvatten och 
hyllor på toan, timer i Nisseboa, ny hemsida med lokalbokning, medlemsförteckning, 
broschyr om byarna, takbytet och belysningen på isbanan.
– I det sammanhanget påpekades att det numera finns kommunala medel för stöd för 
stomförbättringar, energibesparande åtgärder och lekytor för barn till föreningar med 
samlingslokaler. 

15. Ordförande tackade alla för nedlagt arbete och förklarade mötet avslutat.
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